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Head of College Creativity Prize (2025-2026) 
 
 
目的 Aim 
此獎項由聯合書院院長王香生教授捐贈，旨在提倡書院內之創作風氣及鼓勵同學個人或集體創

作之興趣。 
This award was donated by Professor WONG Heung Sang Stephen, Head of United College, to promote 
student interest in creative projects. 
 

 
獎額及獎金 Quota and Amount 
獎額一名，港幣一千五百元。  
One award of HK$1,500. 
 
 
申請資格 Eligibility 
1. 凡屬本院同學於過去一年內完成之學術論文、研究報告、文學創作、音樂作品、美術設計

或科學發明等均可參加競逐。 
United College students who have, individually or in group, demonstrated good creativity in an 
academic paper, research project, literary or musical compositions, work of art or scientific invention 
completed within the last 12 months are eligible to apply. 

 
2. 所有參選作品須已刊登、展出或與大學作業有關。 

All entries must have been published (with proof of authorship), or completed and submitted as a 
course requirement, or completed as an independent project or part of a faculty-supervised project. 
 

3. 所有參選作品必須於2025年1月1日後完成。 
All entries must have been published or completed after 1 January 2025. 

 
 
遴選準則 Selection 
申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批。 
Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance 
Committee. 

 
 
申請辦法 Application 
請於 2026 年 1 月 5 日至 16 日下午 5 時 30 分期內透過聯合 書院網 上 表格

https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13723277申請。 

Please apply online via the United College webform https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13723277 
during the period from 5 January to 5:30pm on 16 January 2026. 
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